
Kuopion Autoteknillinen yhdistys ry
Kuukausikokous Muistio

Aika: 17.3.2009 (ti), klo 18.00 – 20.00 
Paikka: JR Tailored Vehicles Oy, Sammonkatu 8,  70500 Kuopio

Läsnä: 39 jäsentä. Osallistujaluettelo liitteenä.

Kuukausikokous

1§ Puheenjohtaja Antti Kovanen avasi kokouksen ja toivotti kaikki, erityisesti 
Varkautelaiset, lämpimästi tervetulleiksi. 

2§ Onnittelimme (poissaolevina) seuraavia jäseniämme;
– Raimo Oinonen 7.3.2009 merkkipäivän johdosta
– Pekka Kemppainen 14.3.2009 merkkipäivän johdosta
– Juha Ryynänen 15.3.2009 merkkipäivän johdosta

2§ Keskusteltiin KATY:n kotisivuista;
– olemme jo saaneet useita kannatusjäseniä
– sivuja muokataan jatkuvasti ja ulkoasua hiotaan edelleen (ehdotettiin, että 

etusivulle tulisi kuva kuopiosta). Sisällön puolelta uutta on ”kauppa”, jonne 
koetetaan saada kaikki Autoalan Koulutuskeskuksen välittämä materiaali 
myyntiin

3§ Puheenjohtaja Antti Kovanen päätti lyhyen kokouksen ja antoi puheenvuoron illan 
isännälle toimitusjohtaja Jarkko Revolle. 



Yritysesittely
Toimitusjohtaja Jarkko Repo toivotti meidät tervetulleiksi ja hämmästeli positiiviseen 
sävyyn kuinka paljon meitä oli ilmaantunut paikalle (mielenkiintoinen 
tutustumiskohde). Toimitusjohtaja Repo esitteli meille yritystään.  
Tässä muutamia mieleenjääneitä seikkoja:

– yritys valmistaa erikois- ja turvallisuusalan autoja (poliisille, 
rajavartiolaitokselle ja tullille)

– valtaosa autoista on poliisiautoja (ja pelkästään maijoja)
– tämän hetkinen tuotanto on alihankintatyötä Profile Vehicles Oy:lle (Iisalmi)
– nykyinen valmistuksessa oleva ”maija” on suurelta osin poliisin 

tekniikkakeskuksen ideoima
– yritys toimii kokoonpanotehdas periaatteella; Taloon tulee valmiit 

komponentit, jotka kasataan pakettiautoaihioon
– kotisivut löytyvät osoitteesta www.jrtv.fi

Esittelyn päälle joimme illan isännän tarjoamat iltakahvit ja lähdimme tutustumaan 
tehtaan puolelle. Ja olihan se raa´an näköistä kun ehjästä autosta leikataan katto 
pois. Yritys oli erittäin mielenkiintoinen ja kysymyksiä esitettiin paljon ja osaan 
saatiin tyhjentäviä vastauksia (kaikkea kun ei isäntä meille voinut paljastaa, johtuen 
yrityksen valmistamista tuotteista).

Muistiin kirjoitteli Tommi

http://www.jrtv.fi/

